
 

Protokół z elektronicznego posiedzenia Rady Towarzystwa Doktorantów 

 Uniwersytetu Jagiellońskiego  

 

Kraków, 09 marca 2021 r. 

 

 

Elektroniczne Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego 

odbyło się w dniu 09 marca 2021 r. o godz. 19:00 za pośrednictwem aplikacji Microsoft Teams.  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Członkowie Rady:  

Wiktor Eźlakowski 

Katarzyna Doroszewska 

Nadia Gubernat  

Jakub Janarek 

Oliwia Kowalczewska 

Krzysztof Kula 

Aleksandra Kuzior 

Monika Machowska 

Aleksandra Różańska 

Kinga Szabat 

Stanisław Szufa 

Komisja Rewizyjna:  

Krzysztof Ninard – przewodniczący KR  

Kamil Trzebuniak 



 Marcin Widomski 

Zaproszone osoby: 

Anna Wójtowicz 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

Stanisław Szufa, Prezes Towarzystwa Doktorantów otworzył posiedzenie o godzinie 19:03. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku obrad 

Jednogłośnie zaakceptowano program posiedzenia Rady: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 

3. Powołanie członka Zarządu (sekretarza) 

4. Uzupełnienie wakatu w Radzie TD UJ 

5. Zaopiniowanie Kierownika programu Historia w SDNH 

6. Wniosek o pozbawienie mandatu Radnej Aleksandry Kuzior 

7. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady TD UJ z dnia 16 lutego 2021 r. 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Powołanie członka zarządu (sekretarza) 

Stanisław Szufa na sekretarza Zarządu zgłosił kandydaturę Radnej Oliwii Kowalczewskiej. 

Oliwia Kowalczewska zaakceptowała kandydaturę. W głosowaniu tajnym Rada TD UJ 

wybrała Oliwię Kowalczewską na sekretarza Zarządu stosunkiem głosów 10 ZA, 1 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ. 

 

Punkt 4 

Uzupełnienie wakatu w Radzie TDUJ 



W związku z rezygnacją Pawła Kupisa z funkcji Radnego, Stanisław Szufa w drodze kooptacji 

po pozytywnej rekomendacji Komisji Rewizyjnej zgłosił kandydaturę Anny Wójtowicz na 

Radną TD UJ. Anna Wójtowicz wyraziła zgodę na kandydaturę. W głosowaniu tajnym 

kandydatura została zaakceptowana stosunkiem głosów 10 ZA, 1 WSTRZYMUJĄCY SIĘ. 

 

Punkt 5 

Zaopiniowanie Kierownika programu historia w SDNH 

Na Kierownika programu historia w SDNH został zgłoszony i pozytywnie zaopiniowany przez 

Radę Szkoły dr hab. Andrzej Marzec. W głosowaniu tajnym kandydatura dra hab. Andrzej 

Marca została pozytywnie zaopiniowana przez Radę TD UJ [10 ZA]. 

 

Punkt 6 

Wniosek o pozbawienie mandatu Radnej Aleksandry Kuzior 

Stanisław Szufa złożył wniosek o pozbawienie mandatu Radnej Aleksandry Kuzior. Zgodnie z 

regulaminem TD UJ, wniosek ten zostanie poddany pod głosowanie na następnym posiedzeniu 

Rady TD UJ zwołanym nie wcześniej niż 7 dni od daty wpłynięcia wniosku, o ile Komisja 

Rewizyjna pozytywnie go zaopiniuje. 

 

Punkt 7 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady TDUJ z dnia 16 lutego 2021 

Protokół z posiedzenia Rady TD UJ z dnia 16 lutego 2021 został w głosowaniu jawnym 

zatwierdzony jednogłośnie. 

 

Punkt 8 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Stanisław Szufa poinformował, że wynik pierwszego elektronicznego głosowania w sprawie 

zaopiniowania programu kształcenia dla kierunku informatyka techniczna wynosił 12 ZA, 0 

PRZECIW, 0 WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.  

Stanisław Szufa poinformował również, że zakończyła się pierwsza tura szczepień. Kanclerz 

UJ przychyliła się do wniosku o stworzenie listy FAQ dla doktorantów na temat szczepień.  



Stanisław Szufa poinformował, że Towarzystwo Doktorantów otrzymało zgodę na 

zorganizowanie pierwszych próbnych szkoleń. Uczestnicy szkoleń sporządzą odpowiednie 

raporty.  

Stanisław Szufa poinformował, że Rady Dyscyplin odbyły 8 marca spotkanie z prorektorem 

Kuśtrowskim. Niestety wygląda na to, że TD UJ nie ma szans na stałe przedstawicielstwo w 

Radach.  

Stanisław Szufa poinformował również, że Towarzystwo wciąż czeka na akceptację budżetu.  

Ponadto Stanisław Szufa poinformował, że 2.03 spotkał się z dyrektorem SDNH, prof. 

Sebastianem Kołodziejczykiem.Stanisław Szufa zwrócił uwagę na problem, iż obecnie dla 

promotorów doktorant jest raczej obciążeniem, nie prestiżem. Należy zastanowić się, jak 

doprowadzić do tego, aby posiadanie doktoranta było czymś prestiżowym – być może 

rozwiązaniem problemu byłoby wprowadzenie do statutu UJ zapisu, który wymagałby od 

naukowca wypromowania doktoranta w celu uzyskania tytułu profesora (taki wymóg formalny 

obecnie nigdzie nie figuruje). Stanisław Szufa zastanawia się nad formami pomocy 

doktorantom w doborze jak najlepszego promotora i nad sposobami zachęty promotorów do 

sprawowania pieczy nad doktorantami. 

Wiktor Eźlakowski odniósł się do umiędzynarodowienia TD UJ. Zwrócił uwagę na newsletter, 

w którym znajduje się odnośnik do wersji angielskiej zawierającej nieaktualne informacje. 

Stanisław Szufa poinformował, że zawiadomi o problemie Komisję Promocji. Aleksandra 

Kuzior zamieściła zaległe tłumaczenie na czacie spotkania. 

Aleksandra Kuzior zauważyła, że uchwalony przez Radę regulamin różni się od regulaminu 

zaakceptowanego przez Walne Zgromadzenie. Katarzyna Doroszewska wyjaśniła, że w 

praktyce na stronie TD UJ wystarczy zamieścić trzy wersje: regulamin uchwalony przez Walne 

Zgromadzenie, regulamin z naniesionymi poprawkami oraz tekst ujednolicony. 

Stanisław Szufa poinformował, że do TD UJ w dniu posiedzenia drogą mailową przyszedł 

komunikat dyrektora SDNiP w sprawie przygotowania i realizacji oceny śródokresowej w 

ramach programów kształcenia w szkole. Radni zostali poproszeni o odniesienie się do treści 

wiadomości, przesłanie opinii, uwag i sugestii. 

 

Punkt 9 

Zamknięcie posiedzenia 



Stanisław Szufa zamknął posiedzenie o 20:36. 

 

Protokołowała Oliwia Kowalczewska 


